

COVID-19: GUIDELINES FOR CONTINUED PLAY (TENNIS)

2019 新型冠狀病毒 – 網球活動指引

Tournament 網球賽事

(A) BEFORE ARRIVING THE TOURNAMENT VENUE 到達比賽場地前

1. Players and officials must wear a facemask while taking public transport to /from the tournament, and maintain a high level of personal hygiene.
如球員/裁判乘搭公共交通工具往返比賽場地，必須戴上口罩及時刻保持個人衛生。
2. Players under quarantine or showing any signs or symptoms of illness (e.g. fever, sore throat, cough, etc.) will not be permitted to take part in the tournament.
如球員正接受家居檢疫或有任何病徵(例如: 發燒, 喉嚨痛, 咳嗽等), 將不可參與賽事。

(B) AT THE TOURNAMENT VENUE 賽事場地範圍內

1. Players should arrive at the venue close to their allotted starting time and in playing kit and depart immediately after the match.
球員須按時到達比賽場地，並於比賽完結後馬上離開。
2. All players and officials must undergo a temperature check when reporting to the tournament desk. Hand-sanitiser is provided at the tournament office.
所有球員及裁判需於比賽前到賽事辦公室量度體溫及用酒精搓手液徹底清潔雙手。
3. Players should submit Health Declaration Form at the tournament desk.
所有球員需於報到處提交網上旅遊及健康申報表。
4. Except during matches, all person must wear a facemask at the tournament venue
除比賽時間外，於賽事場地範圍內，所有人士必須戴上口罩。
5. Avoid close contact with any person(s) and keep at least 1.5m of social distance.
避免與他人緊密接觸，並需保持至少 1.5 米的社交距離。
6. No borrowing of any chairs or tables from the tournament.
本會不會外借桌椅。
7. The spectator stand will be closed, players and spectators are not allowed to enter.
網球場的觀眾席將不會開放，球員及觀眾請勿進入有關範圍。

(C) ON COURT 比賽期間

1. When players are removing their mask before a match, please handle with by putting it into a plastic bag or envelope.
如球員於比賽前需除下口罩，請妥善處理好用過之口罩。
2. To avoid any body contact, players/officials are NOT REQUIRED to shake hands before or after a match.
為避免緊密接觸，球員/裁判於比賽前後均不需要握手。
3. Sanitiser will be used for cleaning chairs and tables after the match
比賽期間將以消毒劑清潔場地球員桌椅。
4. Players are advised not to share towels or water bottles.
球員應避免共用毛巾及水樽。
5. Players should report to the officials immediately if he/she felt ill or sick during a match.
如球員於比賽期間感到身體不適，請通知裁判。

To find out more information on COVID-19, you can visit:

如欲了解更多有關 2019 新型冠狀病毒，可瀏覽：

<https://www.coronavirus.gov.hk/eng/index.html>

<https://www.chp.gov.hk/en/index.html>